
 

 

 
 
 
 
Nr. 149/2024 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 09 februarie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos András - sat 
Coșeni, lipsind: Kiss-Bartha Annamária, Kondor Ágota, Magyarosi Imola-Piroska, Sipos 
Dóra-Viola. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 196/2024. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul municipiului Sfântu 
Gheorghe, Toth-Birtan Csaba, Vargha Fruzsina viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, 
Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Bună ziua. Bună dimineața 
tuturor. Salut cu drag pe toată lumea la a doua ședință extaordinară a lunii februarie. (lb.r.): 
Bună dimineața. (lb.m.): Aș începe cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m./lb.r.): „Înainte de a trece la discutarea Ordinii de zi, aș întreba dacă cineva are de 
adăugat ceva la Diverse.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Da, bună ziua, sau bună 
dimineața, salut, sunt Vargha Fruzsina și aș dori să propun pe Ordinea de zi un punct D2, care 
se referă la încheierea unui contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe prin 
Consiliul Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám” și Fundația 
„Jókainé-Laborfalvi Róza”.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine, mulțumim. Mai are 
cineva?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Da, aș dori să luăm pe 
Ordinea de zi un punct, care se referă la transcrierea unui contract de concesionare, la Diverse. 
Sunt Toth-Birtan Csaba.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Bine, mulțumim 
frumos. Să votăm luarea pe Ordinea de zi a punctului D1 și D2. Cine este de acord? 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord luarea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ(lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a celor două puncte.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 



 

 

luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord luarea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord luarea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord luarea pe Ordinea de zi 
a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord luarea pe Ordinea de 
zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a celor două puncte.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, introducerea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1 și D2. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Bine, mulțumesc. Am 
aprobat cu 17 voturi pentru luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2. Acum să votăm 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ(lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 



 

 

întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Am aprobat Ordinea de 
zi cu 17 voturi pentru. Înainte de a trece la discutarea punctelor, aș da citire textului următor: 
(lb.r.): Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: 
potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. (lb.m.): Sunt asemenea situații?” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Da, sunt Zsigmond József și nu 
doresc să particip la deliberarea și la votarea punctelor 3 și 4.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Bine, mulțumim 
frumos. Înainte de a trece la discutarea Ordinii de zi, vă rog să votați despre faptul, ca să votăm 
la sfârșit proiectele de hotărâri, nu după fiecare punctt. Cine este de acord?” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord, ca să votăm la sfârșit.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ(lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine, mulțumesc frumos. 
Am votat cu 17 voturi pentru votarea la sfârșit a punctelor, după prezentarea tuturor proiectelor 
de hotărâri. Să începem discutarea proiectelor de hotărâri.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului 
general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2024. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Bună dimineața. Vă rog să aveți 
răbdare, abia am ajuns în Saschiz și încerc să mă opresc aici la biserica Evaghelică, ca să pot să 
vorbesc liniștit, între timp vă prezint bugetul. (lb.m./lb.r.): Mă bucur, că putem să aprobăm în 
prima parte a lunii februarie bugetul local. Poate apucăm și momentul în care aprobăm și noi în 
decembrie, sau în prima săptămână a lunii ianuarie bugetul. Anul acesta pornim bugetul cu 



 

 

venituri estimate la 334.241.400 lei. Anul trecut am realizat 329.676.475 de lei, și ca o 
informație relevantă și interesantă: anul trecut suma care provenea din impozitele plătite de 
către persoanele fizice, pe terenuri, clădiri și autoturisme a reprezentat 2,96%, deci sub 3% din 
bugetul realizat al municipiului Sfântu Gheorghe. Asta, cred că, arată foarte clar, că noi 
dezvoltăm orașul din fonduri europene, fonduri guvernamentale și într-o măsură foarte mică 
din taxele și impozitele plătite de cetățenii orașului. În acest an cred, că avem un buget foarte 
echilibrat și sunt convins, că vom avea un an bun, cu foarte multe rezultate. Nu voi detalia tot 
ce apare în buget, sunt convins, că ați avut timp să studiați. Deci acest buget, cred că putem să-
l numim bugetul rezilienței și cred, că următoarele bugete ale municipiului Sfântu Gheorghe 
vor trebui să fie construite pe aceleași principiu, al rezilienței, ca să fim cât mai rezilienți la 
acele decizii din exterior, care pot provoca șocuri bugetare, fie că vorbim de energie electrică, 
fie că vorbim de alte consecințe ale deciziilor greșite, venite din București, sau ale efectelor, 
războaielor, epidemiilor și așa mai departe, care au fost și probabil vor mai fi în viața noastră. 
Dacă aveți întrebări, sau observații vă rog să le formulați, dacă nu, vă rog să susțineți acest 
buget. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 17 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 45/2024. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim frumos 
prezentarea d-lui primar. Are cineva întrebări la punctul 1? Dacă nu sunt întrebări, observații, 
trecem la punctul 2.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
HCL nr. 472/2023 privind încadrarea pe zone fiscale a intravilanului municipiului Sfântu 
Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r.): „Vorbim de câteva poziții, 
care sunt modificate în urma unor observații venite de la consilieri locali, cetățeni, sau din 
partea aparatului de specialitate și se modifică în acest sens în câteva cazuri încadrarea străzilor 
pe zone de impozitare. Acestea sunt detaliate în hotărârea consiliului local. Vă mulțummesc.” 
 Se votează cu 17 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 46/2024. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim frumos d-
lui primar prezentarea și acestui proiect de hotărâre. Are cineva întrebări la acest proiect de 
hotărâre? Dacă nu, trecem la punctul 3.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiții „Reabilitare, 
refuncționalizare și extindere imobil – Piața Libertății nr. 1”, din municipiul Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Este vorba de o 
documentație prin care prevede reabilitarea totală a clădirii teatrului în Piața Libertății nr. 1. În 
documentație se prevede reabilitarea exterioară a corpurilor A, B, C și D și extinderea corpului 
A cu un etaj doi, reorganizarea sălii de spectacol și recreerea fațadei istorice a clădirii, și de 
asemenea prevederea unor funcții complementare, dar foarte necesare pentru delurarea 
activității teatrale. Valoarea totală a devizului general este estimat la suma 121.645.428,98 lei 
cu TVA, din care valoarea construcții și montaj este de 52.531.671,53 lei, și acesta este cu 
TVA inclus. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 16 pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Zsigmond 
József), HOTĂRÂREA NR. 47/2024. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim frumos d-
lui viceprimar. Are cineva întrebări, obesrvații legat de punctul 3? Dacă nu, trecem la punctul 
4.” 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 116/2019 privind aprobarea Studiului de fezabilitate 
pentru obiectivul de investiții și aprobarea proiectului „Amenajare parc – Cartierul Ciucului” și 



 

 

a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „În acest caz contractul a 
fost reziliat cu firma cu care a fost încheiat, întrucât nici cu majorările de prețuri posibile din 
punct de vedere legislativ nu s-a reușit încadrarea în prețurile de pe piață și se propune prin 
acest proiect de hotărâre recalcularea acestor prețuri, ca lucrările rămase neexecutate, să poate 
fi licitate. Este vorba de lucrările de montare a instalației de irigare, respectiv de echipare a 
terenului de joacă, astfel valoarea recalculată devine 1.835.653,84 lei cu TVA, din care 
valoarea C+M este de 861.300,35, inclusiv TVA.” 
 Se votează cu 16 pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Zsigmond 
József), HOTĂRÂREA NR. 48/2024. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentarea punctului 4. Are cineva întrebări, obesrvații legat de punctul 4? Dacă nu, 
trecem la punctul 5.” 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 425/2021 privind aprobarea Documentației de avizare 
a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiții: „Demolarea clădirii fostului Hotel 
Bodoc”, din municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „În cazul documentației de 
demolare a fostului Hotel Bodoc a trecut foarte mult timp cu negocieri cu proiectantul, fiindcă 
valorile avansate au părut niște valori foarte mari și am mers efectiv pe cantitățile cât mai exact 
determinate și am reușit să reducem destul de mult din devizul inițial prezentat. Trebuie să vă 
spun, că din valoarea totală, aproape 900.000 de lei trebuiesc cheltuite pentru transformarea 
zonei, astfel încât să permită această demolare, deci trebuie scoase din subteran niște 
rezervoare de combustibil, respectiv trebuie clădit un nou post de transformare, fiindcă cel 
vechi este înglobat în structura clădirii și nu poate să funcționeze pe timpul demolării. Este 
inclus în valoare și o marjă de suportare a majorării cheltuielilor cu materialele de construcții, 
care este o sumă de aproape de 2.000.000 de lei. Valoarea totală a devizului general este de 
6.842.407,49 de lei cu TVA, respectiv valoarea lucrărilor de construcții și montaj, C+M este de 
4.127.278,70 de lei. Vreau să menționez, că lucrările nu se vor face cu implozie, fiind într-o 
zonă centrală a orașului, ci prin distrugere cu mașini de forță în timpul cărora elementele de 
mediu se vor ține în limite acceptabile pentru cei care locuiesc și circulă în jur. Mulțumesc 
frumos.” 
 Se votează cu 17 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 49/2024. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc frumos și 
eu. Are cineva întrebări, obesrvații? Dacă nu, trecem la punctul 6.” 
 PUNCTUL VI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea instituirii 
Programului multianual de interes local „Acordarea de sprijin financiar în vederea participării 
la cursuri de limba română sau maghiară, destinate vorbitorilor nonnativi”. Prezintă: Vargha 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc. Este vorba 
despre programul multianual de limbă română și maghiară pentru cei care nu au ca limba 
maternă aceste limbi. Cursul se va ține între 27 februarie și 31 iulie, iar înscrierile se vor face 
până pe la 22 februarie. Pentru acest program alocăm din bugetul local 100.000 de lei, aș dori 
să adaug aici, ca informație, că până acum nu am cheltuit această sumă de bani datorită faptului 
că am avut în acești doi ani 45 de studenți în totalitate. Cursul conține 120 de ore, din care 100 
de ore vor fi ținute în format electronic, online, iar 20 de ore vor fi ținute de profesori aici, la 
sediul din Sfântu Gheorghe, a Universității Babeș-Bolyai. Este de fapt o colaborare între 
Universitatea Babeș-Bolyai și Municipiul Sfântu Gheorghe, iar noi acordăm studenților înscriși 
70% din cheltuielile pe care trebuie să plătească pentru acest curs. Mulțumesc.” 



 

 

 Se votează cu 16 pentru, 1 consilier nu votează (Lakatos László), HOTĂRÂREA NR. 
50/2024. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, obeservații? Dacă nu, trecem la punctul D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării 
fără licitaţie publică a unui spaţiu cu destinaţia de cabinet medical, situat în municipiul Sfântu 
Gheorghe, str. Kós Károly nr. 78. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Contractul de concesiune 
încheiat cu d-na dr. Balogh Veronica încetează întrucât dânsa își termină activitatea de medic 
de familie, aceast cabinet medical fi preluat de Sepsi Medikal, începând cu 01.03.2024, dată cu 
care prin acest proiect de hotărâre solicităm aprobarea de către dumneavoastră a concesionării 
fără licitație publică a spațiului cu 68,45 mp, situat în str. Kós Károly nr. 78. Chiria este cea 
fixată și pentru contractul anterior, deci 12 euro/mp/an.” 
 Se votează cu 17 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 51/2024. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, obeservații? Dacă nu, trecem la punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám” și Fundația „Jókainé-
Laborfalvi Róza” în vederea organizării evenimentului „Zilele Sfântu Gheorghe 2024” în 
perioada 22-28 aprilie 2024. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc. La proiectul de 
hotărâre D2 este vorba despre aprobarea încheierii unui contract de asociere între municipiul 
Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám” și Fundația „Jókainé-Laborfalvi Róza” în 
vederea organizării evenimentului Zilele Sfântu Gheorghe din anul 2024. Evenimentul va avea 
loc între 22 și 28 aprilie, anul acesta. Trebuie să încheiem acest contract de asociere pentru a 
organiza evenimentul. La obligațiile municipiului Sfântu Gheorghe se pun temele, care conțin 
spațiile folosite de eveniment, și anume centrul oraşului, Parcul Elisabeta, strada Kós Károly, 
curtea Fabricii de Țigarete, și curtea Casei de Cultură ”Kónya Ádám”. Tot municipiul Sfântu 
Gheorghe are obligația să selecteze sponsorul principal al evenimentului și să stabilească suma 
necesară pentru organizarea evenimentului cu ajutorul casei de cultură. Această sumă este 
acum 1.721.000 de lei, care conține marea majoritate a sumelor necesare pentru organizarea 
evenimentului. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 17 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 52/2024. 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim frumos d-
nei viceprimar prezentarea. Are cineva întrebări, obeservații? Dacă nu, trecem la vot, dar 
înainte de vot aș aminti faptul că, în afară de punctul 3 și 4, unde Zsigmond József nu a votat, 
toate comisiile de specialitate au acordat aviz favorabil proiectelor de hotărâri. Să trecem la 
votarea celor 6 puncte, respectiv D1 și D2. Cine este de acord?” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, 6, D1 și D2.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 
2, 3, 4, 5, 6, respectiv D1, D2.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, D1 și D2.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ(lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, D1 și D2.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 1, 2, 



 

 

3, 4, 5, 6, D1, D2.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, 
6, respectiv și cu D1, D2. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 1, 
2, 3, 4, 5, 6, respectiv D1, D2.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, respectiv D1, D2. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, respectiv D1, D2.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu, József Álmos sunt de 
acord cu 1, 2, 3, 4, 5, 6, D1, D2.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, 6, respectiv D1, D2.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, D1, D2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, respectiv D1, D2.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, respectiv D1 și D2.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, la 3, 4 după cum am semnalat nu votez. Cu 5, 6 sunt de acord. C D1, D2 sunt de 
acord.” 
 Domnul președinte de ședință VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim frumos. 
Proiectele de hotărâri 1, 2, 5, 6, D1 și D2 am aprobat cu 17 voturi pentru. Iar proiectele de 
hotărâri nr. 3 și 4 am aprobat cu 16 voturi pentru. Mulțumim frumos pentru prezență. O zi 
frumoasă și weeked plăcut tuturor. La revedere.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 februarie 2024. 
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